
 

 

 

Kontakt: 

Martin Faurholt, Skoleleder  martin.faurholt@holstebro.dk  96115701 

Lene B Jensen, Viceleder  lene.brunebjerg.jensen@holstebro.dk 96115710 

Hanne M Jensen, Sekretær  hanne.m.jensen@holstebro.dk 96115700 

Lene Pedersen, Bestyrelses fmd. lenevejle@hotmail.com  28432607 

 

Indkaldelse til bestyrelsesmøde 
P-rummet på skolen 

D. 9.11.21 kl. 19.00 – 21.30  
Mødeleder: Martin 
Referent: Lene BJ 
Afbud: Mette,  
Forplejning: Kirsten  
Dagsorden Referat 

1. 
Info/ drøftelse af hverdagen i LBO - nye 
tiltag/ændring i praksis/ny 
struktur/aktiviteter/oplevelser 
 
Fremadrettet og den gode historie 
 
Hvorfor - er vores vision tænkt ind - 
principper 
 
Elevrådet: 
Bixen 
 
 
 
 
Valgmøde 
 
 
 
 
Salg af trøjer 
 
 
 
Børnehaven: 
35 timers modul 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lis laver smagsprøver til nye brød, som elevrådet kan vælge ud 
fra. 
Bestyrelsen synes, det er ok fortsat at sælge juice. 
Vi vil fremover også sælge vand. 
 
Elevrådet var til valgmøde d. 8.11. og klarede det rigtig flot. 
 
Elevrådet vil lave en bordfodboldsturnering. 
 
Elevrådet arbejder på at få trykt T-shirts og hættetrøjer med 
Skole og Børnehus’ logo.  
Rasmus kontakter Camilla Immersen for at høre, om hun vil 
lave et udkast til tryk. 
 
 
Vi har p.t. 11 børn på 35 timers modul i børnehaven.  
Vi får 950 kr. mindre i tildeling i måneden pr. barn på 35 timers 
modul end for fuldtids. Vi er forpligtiget på at tilbyde 35 timers 
modul til 15 % af vores normerede børnetal og dvs. 6 børn ad 
gangen. Bestyrelsen besluttede, at vi fremover holder os til de 
15 %, da det er en økonomisk belastning for børnehaven.  



 

 
 
 
Overbelægning/økonomi  
 
 
 
 
Renovering / indkøb i forbindelse med den 
nye indretning / struktur 
 
 
Skolen: 
Aktivitetspatruljen 
 
Åben hus d. 4.11. 
 
 
SFO: 

 

 
 
Vi kommer op på 57 børn i børnehaven, inden vi sender de 
ældste i førskole d. 1.5. 
Vi sætter ekstra personale på. 
 
 
Martin og Lene tager en runde med Steen for at få et overblik 
over omfanget af ønsker og behov. 
 
 
 
Starter op igen i nærmeste fremtid 
 
Godt arrangement, der var godt besøgt af primært ældre fra 
området. Vi fik lavet nye aftaler med frivillige. 

2.  
Nyt fra bestyrelsen: 
 
 
Post/henvendelser 
Emner der ønsker belyst/drøftet 
Arbejdsgrupper 
Indsatsområder/Fly (bestyrelsen) 
 
Valgmøde d.2.11. 
 
 
 
 
 
 
 
I dagbladet har der været en artikel, hvor 
7. Klasserne debatteres - skal vi reagere på 
den? https://dagbladet-holstebro-

struer.dk/artikel/vi-skal-løfte-niveauet-så-børn-
på-landet-ikke-får-en-dårligere-uddannelse 
 
 
Nyt fra kontoret: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kun emner inden for børne- og unge området.  
Eksempler: 
Tidlig indsats  
Nærhedsgaranti i forhold til pasning 
Minimumsnormering  
7.klasses forbliven på grundskoler 
 
 
Emnet er ikke på dagsordenen p.t. så vi lader den ligge i denne 
omgang 
 
 
 
 
 
 

3. 
Indsatsområder/fly LBO 

 
 

https://dagbladet-holstebro-struer.dk/artikel/vi-skal-l%C3%B8fte-niveauet-s%C3%A5-b%C3%B8rn-p%C3%A5-landet-ikke-f%C3%A5r-en-d%C3%A5rligere-uddannelse
https://dagbladet-holstebro-struer.dk/artikel/vi-skal-l%C3%B8fte-niveauet-s%C3%A5-b%C3%B8rn-p%C3%A5-landet-ikke-f%C3%A5r-en-d%C3%A5rligere-uddannelse
https://dagbladet-holstebro-struer.dk/artikel/vi-skal-l%C3%B8fte-niveauet-s%C3%A5-b%C3%B8rn-p%C3%A5-landet-ikke-f%C3%A5r-en-d%C3%A5rligere-uddannelse


 

 
(Vi lægger pausen ind i dette punkt) 
 

Videredrøftelse vedr. vuggestue – 
Tilbagemeldinger fra dem som har 
snakket med lokalpolitikerne 
 
 
 
 
Trivselsråd – tilbagemelding fra mødet 
og næste skridt – se bilag 
 
 
 
 
 
 
Forældresamarbejde – spørgeskema.  
Er det dette vi ønsker? 
Hvorfor? 
Hvad kan vi bruge resultatet til? 
 
 
 

Mål og indholdsbeskrivelse/SFO (se bilag) – 
Udmøntning i praksis? 
 

 
 
 
Venstre går ind for vuggestue, men der er ikke afsat penge i 
budgettet til etablering af nye vuggestuer. 
Bestyrelsen finder det vigtigt, at der fortsat vil kunne tilbydes 
dagpleje i området. 
Vi afventer valget. 
 
 
Det var et godt møde, god energi.  
Der er kommet rettelser/tilføjelser til folderen.  
Folderen kommer på AULA. Fremover vil den være med i 
velkomstpakken i 0.kl. 
Årligt møde fremover for alle trivselsrådene. 
Martin laver tipskupon - hvor forældrene ”høres” i folderen. 
 
 
Bestyrelsen er enige om, at spørgeskemaet skal ændres. 
Evt. spørgsmål ud fra visionen, fremadrettede og konstruktive. 
Skal der både være spørgeskema og paneldebat? 
Vi tænker videre og punktet kommer på dagsordenen næste 
gang. 
 
 
Kommer på mødet igen i januar. 
Arbejdsgruppe: Lene P, Susanne, Nikolaj, Kirsten 
 
 
 

4. 
Fra årshjulet: 
 
Gennemgang af forretningsorden 
Indsatsområder/Fly 
Budgetgodkendelse 
Budget gennemgang - løbende 
Godkendelse af fagfordeling 
Principper  
Osv. 
 
Status omkring årshjulet fra arbejdsgruppe 
- Lene P, Susanne, Esben  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Udsat  

5.   



 

 

 

 

 

 

Fra forvaltning/Børne- og familieudvalget 
 
f.eks. høringssvar, besparelser, ændringer, 
retningslinjer 
 
Nye takster i SFO 1 og 2. Pr. 1.1.22. bliver 
der kun en SFO i Holstebro. Samme takst i 
både SFO 1 og SFO 2! 

 
 
 
 
 
For en eftermiddagsplads bliver det 200 kr. billigere i SFO1 men 
337 kr. dyrere i SFO2, hvilket bestyrelsen finder bekymrende i 
forhold til børnenes forbliven i SFO2. 
Går børnene i SFO fra 0. - 4.kl. vil den samlede pris være den 
samme som nu. 
 

6. 

Evt. 

 

Forplejning - Lene P 

7. 

Kommende møder 

 

 
Spørgeskemaet (december) 
Årshjul (december) 
Mål- og indholdsbeskrivelse (Januar) 
Udeområder og skolegård 
Forældresamarbejde - hvornår skal spørgeskemaet ud? 
Principper - (stand by) 
Aula - Hjemmeside 
Forældresamarbejdet  
Budgetopfølgning 
Status over luftrummet 
Vuggestue 
 

Igangværende arbejdsgrupper: 

• Trivselsråd: Kirsten, Mette, Martin 

• Børnehaven: Lone, Esben og Kirsten 

• PR Landsbyordningen: Lene P, Martin 

• Årshjulet: Lene P, Susanne, Esben 

• Åbent hus: Lene BJ, Lene P, Kirsten, Esben + elevrådet 


